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Z A P I S N I K   
S  31.  SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA DELNICA 

održane 21. prosinca 2012. godine 
u Velikoj vije ćnici s početkom u  10,00 sati 

 
 
  Prisutni: Mladen Mauhar, Ljubica Vujnović, Miroslav Mihelčić, Josip Gašparac, Davor Grgurić, 

Franjo Jakovac, Josip Horvat, Gordana Savić, Arijana Šercer, Tomo Vučić, Ivica Briški, Alen Janjušević 
(od 2.točke dnevnog reda), Jelena Pavić Mamula (od 1.točke dnevnog reda), Robert Abramović  

  Odsutan: Tomislav Kezele 
 
Osim članova Gradskog vijeća sjednici prisustvuju:  Marijan Pleše, gradonačelnik, Maja Kezele, 

zamjenica gradonačelnika; Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela; Danijel Popović, 
predsjednik MO Crni Lug, Nikola Muvrin, direktor "Risnjak-Delnice" d.o.o., Tomislav Mrle,, Đulio 
Jusufi i Davorka Grgurić, voditelji Odsjeka, Klaudija Kozelički, službenica JUO, te novinari Radija 
„Gorski kotar“, Radio „Rijeke“ i Novog lista. Sjednici prisustvuje i Dražen Magdić, Hrvatski laburisti, 
Ogranak Delnice te Siniša Kološnjaj, predstavnik srpske manjine. 

Predsjednik Gradskog vijeća, Mladen Mauhar, pozdravlja sve prisutne. Konstatira da je trenutno 
prisutno 12 vijećnika te postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 
Na zapisnik s 30. sjednice nije bilo primjedbi i isti je jednoglasno prihvaćen.  
 
Predsjednik navodi da na predloženi dnevni red nije dobio prijedlog za izmjenu ili dopunu, te 

predlaže  
 
D N E V N I    R E D 

1. Vijećnička pitanja 
2. II. izmjene i dopune Plana Proračuna Grada Delnica za 2012. godinu s projekcijom za 

2013. i 2014. godinu 
3. II. izmjene i dopune Plana razvojnih programa za 2012. godinu s projekcijom za 2013. i 

2014. godinu 
4. I. izmjene Programa održavanja komunalne infrastrukture z 2012. godini 
5. I. izmjene Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2012. godinu 
6. Plan gradnje komunalnih vodnih građevina za 2012. godinu 
7. Odluka o darovima 
8. Odluka o načinu financiranja predstavnika srpske nacionalne manjine 
9. Etički kodeks nositelja političkih dužnosti u Gradu Delnicama 
10. Proračun Grada Delnica za 2013. godinu s projekcijom za 2014. i 2015. godinu 
11. Plan razvojnih programa za 2013. godinu s projekcijom za 2014. i 2015. godinu 
12. Program održavanja komunalne infrastrukture u 2013. godini 
13. Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2013. godini 
14. Plan gradnje komunalnih vodnih građevina za 2013. godinu 
15. Program utroška sredstava šumskog doprinosa za 2013. godinu 
16. Odluka o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka i nezavisne liste zastupljenih 

u Gradskom vijeću Grada Delnica 
17. Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Delnica za 2013. godinu 
18. Odluka o predlaganju suca porotnika za mladež Županijskog suda u Rijeci 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
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Predsjednik navodi da su vijećnici na klupe dobili zapisnike Komisije i Odbora koji su 
raspravljali o pojedinim točkama. 

 
 

Tijekom 1. točke dnevnog reda na sjednicu dolazi vijećnica Jelena Pavić Mamula, te predsjednik 
konstatira da je prisutno 13 vijećnika. 

 
Točka 1 

Vijećnička pitanja 
Slijedom prijave predsjednik poziva vijećnike 

1. Gordana Savić pita gradonačelnika – skoro godinu i pol nemamo formiran NO Risnjaka što znači 
da se radi protuzakonito. Na Skupštini  je donesen zaključak da se to što hitnije obavi. Zašto to do 
danas nije učinjeno? Gradonačelnik će odgovoriti pismeno. Gordana Savić prihvaća odluku da 
pismeno odgovori ali isto tako misli da bi javnost trebala čuti  zašto to nije učinjeno a na sljedećoj 
sjednici će zatražiti da pisani odgovor pročita u eter ili da se isti dostavi medijima. 

2. Ivica Briški pita – Ivan Petranović Galić koji stanuje na željezničkoj stanici obratio se Gradu i 
Komunalcu. U travnju mu je prekinut i trajno onemogućen dovod pitke vode u njegov dom. On 
je, prema njegovom kazivanju, više od 20 puta bio u zamolbenim posjetima kod gradonačelnika i 
gospođe Piskač i unatoč obećanjima još je bez pitke vode.  Njegova kuća izgrađena je 1885. i ima 
sve elemente stambenog objekta. Bezuspješno je tražio akciju Komunalca, gospodin Žagar mu je 
priopćio da oni s time nemaju ništa, a pokrenuta mu je i ovrha na 414,53 kune. Moli za  
pripomoć, za bilo kakav pomak ili će ići u sudski postupak. Pita gradonačelnika što se učinilo po 
tom problemu. Gradonačelnik – gospodin Ivan bio je više puta kod mene, nešto se desilo i 
uništeno je, on je bivši djelatnik firme gospodina Mihelčića koji je obećao da će to riješiti, no 
učinjeno nije ništa a osim toga oni više nisu koncesionari. Taj problem je ostao, sad imamo novog 
koncesionara i nadam se da ćemo to brzo riješiti. Ivica Briški – u to vrijeme su i djelatnici Grada 
bili gore, krivicu snosi i Komunalac, a Goran građevno se može izmotavati. Obilježili ste gdje se 
treba kopati no na tome je i ostalo. Molimo da se to pokrene i riješi. 

3. Miroslav Mihelčić pita gradonačelnika jer ne može pitati direktora Risnjaka. Naime, na prijedloge 
građana moli da prenese pitanje da se štandovi četvrtkom malo razmaknu u prolazu, ljudi se teško 
mimoilaze pa neka djelatnici Risnjaka to razmaknu da protok ljudi bude veći. Gradonačelnik će 
prenijeti pitanje i zamoliti djelatnike da vode brigu o lakšem protoku ljudi četvrtkom na prostoru 
tržnice. 

4. Franjo Jakovac – srednjoškolci koji  u Školu putuju iz Lučica obratili su se s pitanjem da im se 
riješi prijevoz odnosno da se isti subvencionira ili da se na neki drugi način riješi obzirom da je 
uredbom određena udaljenost od 5 km da bi Ministarstvo plaćalo prijevoz. Ovdje se radi o 
glavnoj cesti, veliki je promet i to je jako opasno. Imate li odgovor od Ministarstva i da li će Grad 
pripomoći da se to riješi? Gradonačelnik – prije nekoliko dana dobili smo očitovanje Ministarstva 
koji prihvaćaju sve što smo rekli ali zakon kaže drukčije i ne mogu izaći u susret da i toj djeci 
plate 24 kune na dan. To je problem kojeg ćemo morati sami zatvoriti. Županija nije u tome, 
Ministarstvo kaže da ne može. Objasnili smo situaciju velikog prometa i opasnosti pješačenja 
cestom no nije bilo pomaka te će Grad sam taj problem riješiti. 

5. Jelena Pavić Mamula - Zadnji dani su godine, čime ostvarenim je gradonačelnik posebno 
zadovoljan? Gradonačelnik navodi da je zadovoljan s puno toga – otvorenje Konzuma, 
Autobusne stanice, Lujzijane, Radićeva, kod Srednje škole napravljena je rasvjeta i odvodnja, pod 
krovom je Dom za osobe s poremećajem u razvoju, cesta za Hrvatsko ima dimenzije, imamo 
prvakinju svijeta Snježanu Kramar, dobar dio javnih potreba dovršen je. Nezadovoljan sam 
odnosom prema GSS-u od strane Županije, čak i prema vrtiću. Osnovno je da smo popratili javne 
potrebe i puno drugih stvari kroz određene radove koji su bili planirani.  

6. Mladen Mauhar – radi se o potrebi u Delnicama a to je proširenje dječjeg vrtića. Zbog svih pita u 
kojoj je fazi izgradnja dječjeg vrtića. Znamo da je firma koja je dobila natječaj završila 
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građevinske radove. Da li se gradi montažni objekt? Gordana Piskač – dječja igraonica je u fazi 
da je izgrađena temeljna ploča, gotovi su radovi na vanjskim spojevima oborinske i fekalne 
kanalizacije, montažna konstrukcija je gotova i čeka u tvornici za montažu a za to treba tjedan 
dana lijepog vremena. Zbog vremena nadzorni inženjer im to sada ne može dozvoliti. Period 
godine je takav, vrijeme je loše i čim se pokaže dobra prognoza za stabilno vrijeme od tjedan 
dana oni bi došli na montažu. Unutarnji radovi se dalje mogu normalno odvijati. 

7. Ljubica Vujnović pita pročelnicu – izlaz iz Kranjčevićeve – da bi se prošlo treba ići do pješačkog 
prijelaza 20 metara po glavnoj cesti, prolazi se glavna cesta i onda se opet treba vratiti 20 metara 
da se prijeđe ulica. Policija tamo vrši prijave. Zašto se nogostup ne očisti da pješaci mogu 
normalno doći do pješačkog prijelaza. Ljudi jednostavno nisu u stanju prijeći prometnicu po 
zakonskim propisima. Gordana Piskač zahvaljuje na upozorenju. Komunalnom poduzeću će 
prenijeti pritužbu građana i nastojat će da se pristup oslobodi od snijega. 

8. Gordana Savić pita gradonačelnika – ako do danas nije stigao račun za Lijepom našom recite 
koliki je taj iznos i molim da priložite račun do sljedeće sjednice. Gradonačelnik – račun nije niti 
jedan došao u Grad, oni idu preko TZ. Do sada je došlo cca 30-ak tisuća kuna, dio je podmiren od 
ulaznica. Očekuje se maksimalno 50-60 tisuća kuna s time da će razliku podmiriti sve druge JLS 
Gorskog kotara. Kriterij za plaćanje još se ne zna. Kad dobijemo sve račune znati ćemo točno što 
i kako. Sada se radi o nekih 20-ak tisuća kuna koje se dijele na druge JLS. Gordana Savić – 
očekujem da ćemo uz sljedeće materijale dobiti i račune. Gradonačelnik – to neću učiniti, računi 
stižu u TZ. No, od Vas osobno koja ste dužna 130.000 kuna bilo bi dobro da to platite, a to je 
otprilike četvrtina od koštanja Lijepom našom. Mladen Mauhar – svaka cijena će biti manja od 
onog što smo dobili tom manifestacijom. 

9. Ivica Briški – čuli smo čime je gradonačelnik zadovoljan. Treba reći da u toj njegovoj 
povremenoj konzum politici trebao bi biti zadovoljan sa zavidno visokom plaćom na kojoj mu 
baš ne zavidimo jer nije to lak posao, možemo mu  zavidjeti na korištenju  vozila danonoćno, taj 
landrover je vidio i godišnje odmore na Čikatu sunčanom, uživanje u protuzakonitim 
dnevnicama. Strši jedan detalj a to je uzimanje cipelarine od mjesta stanovanja do mjesta rada a 
gradonačelnik vozi automobile. To traje dugo i to je jedno više moralno pitanje. Razumijemo 
troškove službenika koji putuju iz drugih naselja ali uzimati cipelarinu od 24 kune dnevno po 22 
dana nije u redu. Pita kolika je suma primljenih novaca po osnovi cipelarine. Traži pismeni 
odgovor. To je period od više godina. Gradonačelnik navodi da će tužiti gospodina Briškog za 
optužbe kao što je Čikat. Pismeno će odgovoriti. 

10. Franjo Jakovac – gradi se dom i pita u kojoj je fazi i kako napreduju radovi i kakvi su planovi za 
dalje. Maja Kezele navodi da je objekt stavljen pod krov i u tijeku je izmjena projekta 
elektroinstalacija da bi se moglo nastaviti s unutarnjim radovima. S Ministarstvom smo u 
pripremi jednog zajedničkog sastanka, razgovara se i komunicira da se suradnja nastavi i 
početkom godine pripremit će se javna nabava za uređenje objekta.  

11. Mladen Mauhar - građani Lučica pitaju postoji li mogućnost da se kod podvožnjaka postavi 
barem jedno rasvjetno tijelo. Gordana Piskač navodi da tehnička mogućnost postoji a pitanje su 
troškovi vezani uz to. Ako troškovi neće biti preveliki mogli bi iz sredstava proširenja javne 
rasvjete to isfinancirati u idućoj godini. Zatražit ćemo tehničko rješenje. 

 
Točka 2. 

Materijal je dostavljen uz poziv. 
Tijekom 2. točke dnevnog reda na sjednicu dolazi vijećnik Alen Janjušević, te predsjednik 
konstatira da je prisutno 14 vijećnika. 
Đulio Jusufi navodi da je 2. izmjenama došlo do smanjenja za 2.679.875 i to najviše u pomoćima 

koje nisu realizirane. Ova godina bila je dobra što se tiče poreznih prihoda koji su minimalno i povećani. 
2012. mijenjale su se stope doprinosa što je imalo utjecaja na promjenu proračuna posebice u valutnim 
klauzulama koje su bitne za tri kredita. Ostvario se višak prihoda nad rashodima što je već treća godina da 
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se ostvaruje suficit čime smo među rijetkim općinama i gradovima u RH. Ovo je tehnički rebalans gdje se 
proračun usklađuje s izvršenjem. 

Gordana Savić pohvaljuje tehnički dio no predlaže da se prikažu i indeksi. Ovaj rebalans je 
zakasnio i nije vrijeme da se o njemu raspravlja na zadnjoj sjednici i to zajedno s proračunom za iduću 
godinu. Obzirom na plan proračuna za ovu godinu ovaj je manji za cca 25 %. Znamo da je proračun 
napuhan zbog potreba u rashodima. Moli odgovore na sljedeća pitanja: materijalni troškovi su porasli a 
zna se da je novaca bilo manje i trebalo je više štedjeti. Ne razumije stavku kod MO iznos od 100.000 
kuna gdje ispada da oko 10.000 dobije svaki MO, a za MO Turke još dodatno 70.000 kuna. Rashodi za 
reprezentaciju povećani su za cca 20 % što smatra da nije u redu, to radi Kabinet gradonačelnika i 
gradonačelnik. Puno više se treba dati za socijalu kao i obrazovanje. Traži pojašnjenje što je to Odbor za 
kulturu, koji su članovi i kako raspodjeljuju novce. Često se spominju te pita da li je Odbor u sastavu 
Odbora za kulturu, sport i tehničku kulturu ili je to neki drugi odbor. Stavka – pomoć za oštećenju kuću 
od 35.000 kuna traži objašnjenje kao i za zgradu gradske uprave – zašto su s konta skinuta sredstva i 
nadodana na drugi konto, slično je i kod novogodišnjeg ukrašavanja što je na jednoj stavci ukinuto a na 
drugoj dodano. Puno je povećana stavka održavanja javne rasvjete. Pita zašto je to povećano. Odgovor na 
vijećničko pitanje vezan za troškove na Lujzijani i Autobusnu stanicu navodi da je izračunala da je to više 
od 2 milijuna kuna – jedan dio platio je grad a dio se preusmjerio na Komunalac – moli da se te dvije 
stavke usporede. 

Đulio Jusufi – odlukom o financiranju MO svaki ima na raspolaganju 10.000 kuna, imamo 
ukupno 5 MO. Povećanje je kod financiranje rada MO u smislu naknada kada imaju sastanke, do 
povećanja je došlo samo u tom dijelu za iznos za naknade jer su imali veći broj sastanaka. Gordana Savić 
navodi da MO Crni Lug nije niti kune dobio za to, a Đulio Jusufi odgovara da je to iz razloga što su 
dostavili tek dva ili tri zapisnika sa svojih sjednica. Reprezentaciju imamo po tri osnove – ugošćavanje, 
buketi i vijenci i prigodni darovi. Tu je došlo do povećanja. Odbor za kulturu – temeljem javnih potreba 
donesena su sredstva i u kulturi, sportu, socijali itd, a kao korisnik  je Odbor za kulturu no tu je i božićni i 
uskršnji koncert primjerice i odbor je ovdje korisnik a grad je nadležan za ta sredstva. Gordana Savić 
navodi da to onda nije Odbor za kulturu. Đulio  Jusufi– to su kulturne manifestacije i zato je stavljen 
Odbor jer račun dođe u grad, ne ide preko udruga, i znači za manifestaciju koje je grad organizator ta se 
sredstva plate. Nadalje, promjena stavaka – svake godine od Ureda državne revizije dobivamo naputke i 
zato se program novogodišnjeg ukrašavanja prebacio u program održavanja javnih i zelenih površina. 
Obrazloženje na pitanje vezano uz javnu rasvjetu dala je Davorka Grgurić. Grad je imao naznake da će  
Fond raspisati natječaj za ekološku javnu rasvjetu, to smo planirali kao investiciju, mislili da ćemo 
izmijeniti sve živine svjetiljke i održavanje je smanjeno na pola. Budući Fond nije raspisao natječaj a 
dužni smo sve živine svjetiljke mijenjati u natrijeve ili led rasvjetu to smo učinili i došlo se na realnu 
cijenu održavanja tijekom godine.  Đulio Jusufi nadalje  obrazlaže da je sredinom godine Ivanki Dedić 
izgorjela kuća u Lučicama i to su sredstva za pomoć. Gordana Piskač – u vijećničkom pitanju 
obrazloženo je što se odnosi na Grad a što se tiče Komunalca piše na strani  30 – planirana su sredstva za 
sufinanciranje tih radova na način kako je rebalans pokazao, to je dio koji se sufinancira i investitor je 
Komunalac. Đulio Jusufi – materijalni rashodi za usluge povećani su s time što tu imamo uslugu 
vještačenja, tekućeg i investicijskog održavanja. Kod izvršenja smo govorili da će doći do povećanja 
sudskih pristojbi zbog postupaka koji se vode između Grada i Betona Lučko što iznosi cca 50.000 kuna. 
Pokrenut je veliki broj ovrha gdje su javnobilježničke naknade i pristojbe i tu je došlo do povećanja. 

Ivica Briški – svima upozorenje da pazimo na odnos ukupnog proračuna u odnosu na hladni 
pogon. Država napada javni sektor i sve im krati. Kod otkupa zemljišta želi reći primjer zone K3 jer se ne 
vidi koliko je prihodovano od prodaje Lučica kroz stečaj. Napravimo radnu magistralu da završimo s 
Lučicama, tamo je već 6-7 subjekata i nikad ne možemo reći da imamo jednu zonu gotovu i spremnu. Pita 
na što se odnosi iznos od 27.500 - pregled i ispravnost ispitivanja žičare? Đulio Jusufi pojašnjava da se 
radi o vučari te da sva djeca imaju pravo besplatnog skijanja. Ivica Briški – u rubrici gospodarstvo i 
poduzetništvo, jučer je bio Odbor, na žalost bez kvoruma, tu je 792.500 iznos koji se tiče gospodarstva i 
poduzetništva što nije niti 3 % i nemamo mjere za gospodarstvo i poduzetništvo. Predsjednik je uvijek 
poentirao radna mjesta, poduzetništvo i to dok je bio u oporbi. Strategije nemamo, poduzetnike nikad 
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nismo primili i ne govorimo o njihovim planovima. Žao mi je što se bježi od stadiona, to je krumpirište 
kako kažu novinari, morao bi biti u planu jer trpi cjelokupni GSC. Kod razvoja stočarstva 1.200 kuna po 
kravi godišnje osigurano je tek 3.000 kuna što je daleko premalo. PINS dajemo i pita jesmo li ikada 
proveli neki projekt s tom kućom. 

Gordana Piskač – u Lučicama infrastruktura i novoplanirana cesta nisu u planu jer nisu riješeni 
imovinsko pravni odnosi. Ivica Briški – možda bi odbor vjerovnika zajedno sa stečajnim mogli 
razgovarati, ako treba pripomoći. 

Alen Janjušević – što se tiče izmjena i dopuna čini se da su išle „brojkica gore, brojkica dole“, 
realno gledajući situaciju u gradu sve je jasno. Tema je proračun, gradonačelnika nisam čuo a on treba 
braniti takav dokument i objasniti stavku po stavku. Najavljivane su investicijske oluje u milijunima kuna 
a doživjeli smo samo snježnu oluju. Otkupljujemo zemljište i ovo i ono a nismo riješili imovinsko pravne 
odnose, kasnimo debelo za svim općinama u Gorskom kotaru. U MO se ne ulaže odnosno u mjesta koja 
čine Grad Delnice. Govorilo se o kampu u Brodu na Kupi a nema ni šatora, gdje su radna mjesta, 
investicije – nema. 

Robert Abramović navodi da treba krenuti iz velikog u malo. Društveni bruto proizvod pada 
mjesečno što je loš trend i pokazatelj. Treba reći da je rebalans tehnički i brojke moraju biti uravnotežene. 
Treba reći druge istine – gledajući druge JLS vidi se da su imale niz izmjena, ovo je očekivani rebalans na 
manje, porezni prihodi su međutim naplaćene u većem iznosu. Treba reći da rebalans ima svoje korijene u 
bezuvjetnom nalazu revizije za prošlu godinu. Treba znati čime smo se borili u nekoliko godina. O 
pojedinim stavkama može se govoriti da li su najidealnije ili ne ali treba reći da je nastavljen trogodišnji 
trend viška prihoda nad rashodima i to su kvalitete koje treba potvrditi, a u proračun uvrstiti želje.  

Gradsko vijeće je, nakon rasprave, s 9 glasova za, 4 glasa protiv i 1. suzdržanim glasom usvojilo 
II. izmjene i dopune Plana Proračuna Grada Delnica za 2012. godinu s projekcijom za 2013. i 2014. 
godinu. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 
 

Točka 3. 
Materijal je dostavljen uz poziv.  
Đulio Jusufi – sukladno Zakonu o proračunu zakonska obveza je donošenje razvojnih programa u 

koje spadaju ulaganja u nefinancijsku imovinu, kapitalne pomoći i kapitalne donacije.  
Alen Janjušević – imamo razvojne programe i planove, toliko smo razvijeni da smo na prošloj 

sjednici zaključili da su Delnice u kategoriji s Dubrovnikom. Što planiramo, ne vidim u ovome razvoja 
niti plana samo brojke i slova. Što je konkretno plan za iduću godinu? 

Mladen Mauhar podsjeća vijećnika Janjuševića da je svojevremeno i sam glasao protiv kampa. 
Ivica Briški – II. faza Supilove ulice – tamo živim i bio sam protivnik premještanja Autobusnog 

kolodvora, sad imamo zavijutak, tamo se može napraviti mirni prostor. Ispravimo staru grešku kad se rade 
projekti da se pita građane. Možemo se okupiti i prezentirajte nam kako će to izgledati.  

Gordana Savić – u tri i pol godine koliko sam tu Supilova je u trećem planu proračuna a nikako 
da se ostvari i sumnja da će se i sljedeće godine ostvariti. Nisu krivi službenici nego je kriva politika jer 
donosi pogrešne odluke. Što možemo očekivati od razvojnih programa? Ničem se ne nadam i ne vjerujem 
da politika opet neće odigrati svoju ulogu i Supilovu staviti u razvojni program za 2014. godinu. 

Nakon rasprave Gradsko vijeće je, uz 9 glasova za, 4 glasa protiv i 1. suzdržanim glasom, 
usvojilo III. izmjene i dopune Plana razvojnih programa za 2012. godinu s projekcijom za 2013. i 
2014. godinu. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
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Točka 4. 
Materijal je dostavljen uz poziv.  
Alen Janjušević – još smo u 2012. godini i zamolio je da kad se građanima prezentira projekt da 

pojedinci, bez obzira na veliki ego i političku veličinu, kažu da da nije bilo Komunalca ne bi bilo niti 
pročistača.  

Nakon rasprave Gradsko vijeće je, uz 9 glasova za, 4 glasa protiv i 1. suzdržanim glasom, 
usvojilo I. izmjene Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2012. godini. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 5. 
Materijal je dostavljen uz poziv.  
Josip Horvat – generalna primjedba koja se tiče prethodne i ove točke dnevnog reda je ta – kad se 

donese plan on ima svoje obrazloženje, ako se ne ostvari potrebno je opet obrazloženje. Probao sam dobiti 
obrazloženje na Odboru i nisam dobio ono što sam htio. Sposobnost je potrošiti onoliko koliko se ima. 

Gordana Piskač – ovo je rebalans a do kraja ožujka dužni smo donesti izvršenje tih programa i 
tada će sve biti obrazloženo. 

Alen Janjušević – program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture – imamo 
direktora Komunalca koji se time bavi. Možda je jedan komunalni problem što krova u mrtvačnici u 
Crnom Lugu još uvijek adekvatnog nema. Molio bi da direktor javno u novinama objasni zašto se krov do 
sada popravio nije. Ako novaca ima za projekte u kulturi i to za vanjske a nema ih za egzistencijalno 
bitno, onda je to sramota. 

Nakon rasprave Gradsko vijeće je, uz 9 glasova za, 4 glasa protiv i 1. suzdržanim glasom, 
usvojilo I. izmjene Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2012. godinu. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 6. 
Materijal je dostavljen uz poziv.  
Gordana Piskač – nije riječ o rebalansu nego o planu. Izmjenama Zakona o komunalnom 

gospodarstvu vodne građevine ne spadaju više u Zakon o komunalnom nego pod Zakon o vodama te je 
potrebno donijeti taj plan kako bi se vidjelo namjensko trošenje sredstava. 

Josip Horvat daje repliku na odgovor u prošloj točki. Neshvatljivo je da donosimo danas izmjene i 
glasamo za njih a u trećem mjesecu iduće godine donijet ćemo obrazloženje. Što se ovoga plana tiče – 
danas je 21. i zar u to vrijeme se donosi plan, to je totalno bez veze. Možda tehnički mora biti ali trebalo 
je biti u nekoj ranijoj sjednici. 

Gordana Piskač – zbog preglednosti namjenskog utroška sredstava smatrali smo da bi bilo dobro 
da se to u sklopu ovog komunalnog dijela donese. 

Ivica Briški – vezano uz Srednjoškolski centar pita kako je riješeno pitanje fekalija na tom dijelu. 
Gordana Piskač – crpna stanica je napravljena, SŠ će od Županije zatražiti sredstva za priključenje na 
crpnu stanicu. To je investicija Komunalca. 

Nakon rasprave Gradsko vijeće je, uz 9 glasova za i 5 glasova protiv usvojilo Plan gradnje 
komunalnih vodnih građevina za 2012. godinu. 

Plan se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 7. 
Materijal je dostavljen uz poziv.  
Bez rasprave Gradsko vijeće je, uz 13 glasova za i 1. suzdržanim glasom, donijelo Odluku o 

darovima. 
Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
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Točka 8. 
Materijal je dostavljen uz poziv.  
Gradsko vijeće je bez rasprave, jednoglasno donijelo Odluku o načinu financiranja 

predstavnika srpske nacionalne manjine. 
Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 
 

Točka 9. 
Materijal je dostavljen uz poziv.  
Alen Janjušević – ovo je apsurd da donosimo etički kodeks. Da se ne bi dijelili na oporbu i na 

vlast u vlasti ima etičnih i neetičnih ljudi, neki uspiju zaslugom rada i truda a drugi si napišu da su 
dipl.ing.šumarstva. Čestita g. Abramoviću na magisteriju – to je etika i čast kad čovjek sam zasluži. Etički 
kodeks potpisao je Mladen Mauhar – čitav predmet je na državnom odvjetništvu, ajmo donesti kodeks na 
način da date ostavku. 

Gordana Savić – ova točka debelo kasni jer se to trebalo donijeti početkom mandata. Ima ljudi 
koji se mogu u to uokviriti ali i onih koji se ne mogu. Žao mi je što su neki članovi Gradskog vijeća ovdje 
tek rekli dobar dan i doviđenja, nisu imali snage ili hrabrosti stati za govornicu i raspravljati o nečemu. 
Naša odgovornost je da smo aktivni a isto tako pod aktivnim sudjelovanjem osvrnula bih se na Odbor za 
gospodarstvo čiji sam član da gotovo nikad nije bilo kvoruma što je zabrinjavajuće. Članove Odbora koji 
su predloženi od stranaka trebalo bi promijeniti i sankcionirati na neki način. To je bitan odbor. Neke 
ljude treba biti sram. 

Tomislav Mrle – kodeks je prvi ovakav kodeks koji se donosi za dužnosnike Grada Delnica. 
Zakašnjelo nije jer smo jedna od rijetkih lokalnih samouprava koja se potrudila napraviti jedan takav 
materijal. Mnoge JLS to još nisu učinile. Mnoga državna tijela, odvjetništvo, sudstvo škole ga imaju. Da 
li je materijal dobar, loš – ne znam, uloženo je maksimalno znanje da bude što kvalitetnije napravljen, do 
danas nisam dobio nikakav prijedlog niti amandman, obveza i pravo vijećnika je da i predlažu kontra 
prijedloge i slično i toga nije bilo. Materijal je podložan promjenama.  

Ivica Briški  pročitao je što je to sukob interesa te podsjeća na prodaju poljoprivrednog zemljišta. 
Odluka koju nam je gradonačelnik dostavio o prodaji, zapisnik o otvaranju ponuda za kupnju gdje se 
navodi 9 kandidata od kojih su svi dali gospodarski program osim Mladena Mauhara i to je sukob 
privatnog interesa. On nije smio ići u proceduru. Ima još nešto  - odluka o imenovanju povjerenstva – po 
zakonu trebaju biti tri pravnika (geodetska struka nije bila zastupljena). Mladen Mauhar odgovara da je 
cijeli predmet pregledalo Državno odvjetništvo, a tema dnevnog reda je etički kodeks. Ivica Briški – to 
treba preispitati da se vidi kako se radilo. 

Gordana Savić – ispred kluba – nemam primjedbe na nacrt Etičkog kodeksa nego smatram da je 
zakasnio, osim toga predlagatelj je gradonačelnik, on je samo prošle godine nešto govorio o proračunu, on 
nikada nema ništa za reći – da li je to u skladu s Etičkim kodeksom. Treći mandat je na funkciji i ove 
godine počeo je kukati prema državi i županiji i traži sredstva što je pozitivno ali se trebalo raditi puno 
ranije. Neke općine su taj etički dio puno ranije odradile.  

Josip Horvat – materijal smo dobili, pročitali, treba se etički ponašati međutim ovaj kodeks liči na 
nekadašnje parole – zabranjeno bacanje smeća, ne pljuj po podu i sl. Neke stvari koje su kulturno 
normalne mi ih propisujemo da bi se tako ponašali. Da li ste primijetili odgovore koje je gradonačelnik 
danas dao vijećnici Savić? Je li to bilo etički? Na kraju našeg mandata ovo donosimo i tim kodeksom 
obvezujemo one koji će doći poslije nas. 

Tomislav Mrle – ovo nije zakonska obveza, nismo zakasnili, moglo se donijeti i prije no kako 
život ide tako se razvijaju društveni pa i politički odnosi i tako se donose akti. Kodeks stupa na snagu 1. 
1. 2013. godine i ne abolira se ništa. 

Nakon rasprave, jednoglasno, Gradsko vijeće je usvojilo Etički kodeks nositelja političkih 
dužnosti u Gradu Delnicama. 

Etički kodeks se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
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Prije prelaska na sljedeću točku predsjednik određuje pauzu u trajanju od 10 minuta. Nakon 

pauze Gradsko vijeće nastavilo je s radom. 
 
 

Točka 10. 
Materijal je dostavljen uz poziv.  
Mladen Mauhar navodi da se radi  o važnom dokumentu, uvodno poziva gradonačelnika da kaže 

nekoliko riječi. 
Gradonačelnik navodi da je proračun donesen po svim zakonskim normativima i njegova ukupna 

masa planirana je s 50.649.646 kuna, obrazloženje je dano i vide se sve mogućnosti i planiranja. Glavne 
stavke koje su zanimljive su pročistač, Supilova, Radnički dom, Sović laz kao reciklažno dvorište i to su 
kapitalne stvari. Proračun je od 2008. u laganom konstantnom padu, prošle godine bila je stagnacija 
poreznih prihoda odnosno minimalno povećanje je zabilježeno i na temelju toga se i planirao ovaj plan. 
Puno se radilo i razmišljalo kako poboljšati stavke ali dotakli smo glavne teme koje se odnose na 
civilizacijske norme, zadovoljenje prema vrtiću i možemo biti zadovoljni veličinama i formama. 
Dogovarali smo puno i bili u svim ministarstvima, puno vladinih resora i određenih ustanova i javnih 
poduzeća i pokušavali smo pomoći proračunu s različitim naznakama i uspjesima. Bilo je tu svega i 
svačega od podobnosti, energije ali sve je to borba za proračun. U ovom razdoblju možemo biti 
zadovoljni. I Hrvatske vode i Komunalac svi se borimo za tu veličinu ali se svi moramo ukalupiti u 
kalupe koji su određeni. Dobili smo bezuvjetni nalaz revizije što je jedan pokretač i zamašnjak da se sve 
odradi još bolje i kvalitetnije i možemo biti zadovoljni jer smo imali višak prihoda u odnosu na rashode 
što je za puno JLS u RH teško ostvarivi cilj. Proračun ima i svoju razvojnu notu i razvojnu priču. Rana 
nam je PDV i to su stotine i stotine tisuća kuna koje su oduzete gradu i ne vraćaju se. Struja, plin, 
naplatne kućice svi su digli cijene i u puno smo stvari zakinuti uz konstantno smanjenje stanovništva što 
apsolutno utječe i na smanjenje proračuna. Sve propuste koji su bili nadam se da će se ispraviti a vezano 
za prihode za grad – GSS, županijske linije, vrtić i slično. Mislim da će proračun zadovoljiti puno stvari. 
Nismo dirali socijalu i javne potrebe i zadovoljili smo sve ono čime se grad može ponositi i što čini jedan 
grad. U ovom obrazloženju data je analiza nečega što je shvatljivo i ponaosob obrazloženo po stavkama i 
u jednom takvom obuhvatu gledano sa zakonske strane ima svu sintezu koja je u njemu sadržana i može 
biti svakome jasan. Koliko je proračun razvojni ili ne, možemo pričati što je važnije, primjerice cesta u 
Lučicama, da li je to Supilova, vrtić ili nešto drugo što je životno. Zakon o brdsko planinskom području 
nam odlazi i sve ima svoje elemente i rasprave koje svatko vidi svojim očima i svojim razmišljanjima. 
Netko će reći da je to zbog izbora, no tako je napravljen jer smo tako dogovorili i mislim da ćemo sa 
Supilovom riješiti glavnu našu žilu kucavicu i da ćemo sa pročistačem ipak riješiti puno problema koji su 
od sredine 90-tih godina prisutni. Znamo da gradonačelnik direktno odlučuje o 500.000 kuna a ovo je 
posao i rad mnogo ljudi. 

Robert Abramović ispred kluba navodi da je proračun težak nešto preko 50 milijuna kuna. 35 % 
čine sredstva koja će doći u proračun – sredstva Hrvatskih voda koja će biti ugrađena u projekte i tu se 
vidi razvojna dimenzija. Koncipiran je s 32.800.000 prihodovne strane što je dobro jer je ove godine 
realizirano oko 29 milijuna i tu je blizu 10 % pokušaja realizacije bolje. Vidi se težnja ka boljemu no 
treba naglasiti da je okruženje naše zaista nepovoljno i to nisu priče, realizacija državnog proračuna, kroz 
državna poduzeća i sl. dolazi do rezanja mnogih troškova koji su se nekada mogli staviti u funkciju 
razvoja lokalne samouprave, tako da je i ovih 10 % iskorak. Porezni prihodi od 15 milijuna kuna su dobar 
trend. Svatko od nas može imati drugačiju percepciju proračuna jer polazimo od malog – od svoje ulice, 
svoga djeteta i sl, no treba ići od ukupne važnosti. Nerazvrstane ceste, javna rasvjeta, groblja i slično 
zastupljene su, treba naglasiti da nam zimska služba odnosi velika sredstva, tu je i oborinska odvodnja. 
Kapitalna ulaganja, Vrtić, Supilova ulica – bilo bi dobro da je sve više, tu je i poslovna zona K2. Ne želim 
ponavljati transparentnost, treba spomenuti i rad odbora za financije koji je dao svoj doprinos. Kad se 
proračun donese onda možemo etički kodeks vezati za to. Uplate i realizacija proračuna i kvalitetno 
korištenje sredstava, treba držati financijsku disciplinu, bitno je razgovarati s korisnicima proračuna da 
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dinamiku trošenja prilagode i proračunu i programima. Trebamo zajedno raditi na tome da ono što se 
donese da se pokuša i realizirati jer neće biti jednostavno. Podržava ovakav proračun. Ne želi ići u 
politikanstvo i u detalje. Poziva da vijećnici daju svoja mišljenja i da diskusija bude konstruktivna. 

Miroslav Mihelčić – svatko od nas drukčije bi proračun složio, ovaj je složen na najbolji mogući 
način. Izdvaja jedan detalj – trebalo je uvažiti produženi boravak za učenike jer bi se s jednim 
zapošljavanjem zadovoljili  potrebu 15-20 učenika odnosno obitelji koji ne znaju kud s djecom i riješili bi 
to da su djeca pod nadzorom i da dodatno uče i rade svoje zadatke. Kroz rebalans smatra da to treba 
uvrstiti. 

Maja Kezele vezano uz produženi boravak navodi da postoji zainteresiranost roditelja jer je u OŠ 
bila anketa i sigurno bi bilo 20-ak djece i mnogi vide korisnost programa. No, ono što smo tražili od OŠ 
je to da li zaista postoji potreba da i dalje financiramo rad dvaju osobnih asistenata jer je u međuvremenu 
i Županija se uključila i obzirom da su se promijenili uvjeti za djecu kojima je asistent potreban odnosno 
arhitektonske barijere su uklonjene. Došao je odgovor da oni trebaju taj broj asistenata i tu nismo mogli 
reagirati. S druge strane planirani rashodi za vrtić su se povećali – trošak kadrova i jednostavno nije bilo 
moguće pronaći dodatna sredstva za to radno mjesto. Prijavili smo određene programe na Županiju i tek 
ćemo u veljači ili ožujku znati rezultate i ako dobijemo pomoći svakako ćemo otvoriti taj program. 

Ljubica Vujnović – odbor za socijalnu skrb i zdravstvo je isto tako se složio i izrazio potrebu za 
uzimanjem voditelja za produženi boravak. Donijeli smo i prijedloge kako doći do tih sredstava i 
zajedničkim snagama vjerujem da ćemo to riješiti. 

Gordana Savić – sve je to lijepo kad bi bilo ostvarilo, kad bi se sva sredstva koja se planiraju 
dobiti i dobila. Žao mi je što nije više sredstava uloženo u pripremu dokumentacije za natječaje za 
europske fondove.  

Ivica Briški – pred kraj mandata smo i ovo je zadnji proračun kojeg donosimo. Načinom 
planiranja, neuključivanja drugih sudionika dolazimo do rečenice da nema planskog odlučivanja. Način 
uključivanja drugih razina koje nam trebaju pomoći, gospodarskih stručnjaka te građana – jučer 
primjerice nitko nije bio na odboru za gospodarstvo. Čestitam ljudima u Gradu, Gordani i Davorki koje 
nose veliki teret komunalnog planiranja umjesto da politika njima sve olakša. Ovakva gradonačelnikova 
metodologija u proljeće odlazi u povijest. Proračun ima opći naslov – „gotof je, otplesao je sa svojom 
cipelarinom“. 

Alen Janjušević – u ime kluba vijećnika – ovaj prijedlog neće podržati jer je razvidno da nema 
investicija i da ih neće biti kao niti programa niti projekata. Nemamo za osnovne civilizacijske stvari i 
potrebe a s druge strane bacamo novac na neke druge stvari. Kakvi će biti prihodi od imovine, nekretnina, 
zakupa i ostalog. Ovaj grad je dozvolio da izgubi zemljište gdje bi trebao biti Lidl. Privatni kapital ima 
zakonitosti a kakve su one to ćemo tek vidjeti. Nije samo stvar Lidla, mislim da planiramo uzgoj 
trgovačkih centara gdje naši ljudi rade za 2.5 tisuće. Odričemo se zemljišta koje smo mogli imati kao grad 
i mogli smo imati rentu, koncesiju, zakup ili slično. Ne ulažemo razumno u objekte u vlasništvu grada – 
primjer – dom u crnom lugu. Pohvalno je da se dom sredio izvana ali iznutra je trul i pitamo se kud je 
bačen novac. Zašto Supilova ide pred izbore, gdje su projekti za europsku uniju. Valjda smo jedina 
lokalna samouprava koja je najmanje sredstava dobila od EU. Pročistač nismo uspjeli financirati a onda 
smo ipak krenuli prema EU, a onda je ipak država na određeni način to preuzela na sebe. Ne podržava 
proračun jer se priča nastavlja, „a ovi koji su kao Presvetli iz Gruntovčana neka glasaju za“.  

Nakon rasprave Gradsko vijeće je, uz 9 glasova za i 5 glasova protiv usvojilo Proračun Grada 
Delnica za 2013. godinu s projekcijom za 2014. i 2015. godinu. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 11. 
Materijal je dostavljen uz poziv.  
Gradsko vijeće je, bez rasprave, uz 9 glasova za i 5 glasova protiv usvojilo Plan razvojnih 

programa za 2013. godinu s projekcijom za 2014. i 2015. godinu. 
Plan se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
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Točka 12. 
Materijal je dostavljen uz poziv.  
Gradsko vijeće je, bez rasprave, uz 9 glasova za i 5 glasova protiv usvojilo Program održavanja 

komunalne infrastrukture u 2013. godini. 
 Program se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 

Točka 13. 
Materijal je dostavljen uz poziv.  
Gradsko vijeće je, bez rasprave, uz 9 glasova za i 5 glasova protiv usvojilo Program gradnje 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2013. godini. 
Program se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 14. 
Materijal je dostavljen uz poziv.  
Josip Horvat u načelu nema ništa protiv točke ali postoje neke stavke o kojima treba nešto reći. 

Supilova ulica spominjala se kroz niz točaka – rekonstrukcija postojeće infrastrukture vodovodna mreža, 
kolektor u Supilovoj ulici i rekonstrukcija pročistača otpadnih voda u Delnicama. Sve je lijepo no ima 
puno nejasnoća i dilema te moli odgovore. Supilova ulica je linija koja čini Delnice, iskustvo koje imamo 
je da su svi objekti koji su bili rađeni zapravo k'o kula babilonska i na kraju su ipak napravljeni - od 
kružnog toka, autobusne, Lujzijane itd. Supilova je takva da će se pojavljivati mnogo veći problemi jer 
kroz ulicu prolaze svi infrastrukturni sistemi i bilo kakvo diranje znači praktički kolaps, prekid života u 
tom dijelu na duže vrijeme. Kod DIP-a, Konzuma događaju se pucanja fasada, tamo je stroj za uzimanje 
uzoraka i to je vjerojatno prilično skupo i ne znam da li ćemo time doznati nešto novo ili samo potvrdu 
onoga što znamo a to je da su popucale cijevi i uzrokovale nevolje. Uređaj za pročišćavanje se mora 
napraviti i on košta, do 1. 7. se mora napraviti ali znamo i to da je trenutna cijena kubika vode negdje oko 
5 kuna, da ne plaćamo otpadnu vodu i da ćemo s uređajem za pročišćavanje i to plaćati a to će biti tri puta 
više nego što je cijena vode koju koristimo u sanitarne svrhe, znači da će vrijednost vode biti oko 20 
kuna. To će biti direktno opterećenje građana i ljudi bi to trebali znati. Pita – Delnice ne mogu imati 
drugu kanalizaciju nego razdjelnu kanalizaciju i rad svakog uređaja je problematičan. Kad pokupimo 
korisnike postavlja se pitanje što napraviti i da li su svi projekti u redu da se sve napravi kako treba. 
Predlaže – tu imamo i struju i vodu i otpadnu vodu i budući recimo plinovod i toplovod, telefon itd – 
puno infrastrukturnih komunikacija. Zar nije pametnije da se predvidi da se radi energetski tunel u koji bi 
sve zajedno išlo i gdje bi se slobodno moglo ulaziti unutra i sve bi cijevi bile u tom tunelu. Navodno HEP 
i telefon nisu u toj igri ali na taj način dobivaju mogućnost da bez prekopavanja se uključe u sve to.  

Gordana Piskač – u Delnicama je izrađeno 90 % kanalizacijskih kolektora. Nije na Vučniku i 
Ploškovom. U Supilovoj je vrlo dotrajala razdjelna kanalizacija  - posebno kolektor oborinske odvodnje i 
po sredini ceste kolektor fekalne odvodnje. Imamo puno ilegalnih prodora u fekalnu kanalizaciju. 
Namjera nam je te stvari otkloniti. U novom dijelu naselja gdje je napravljena fekalna kanalizacija su 
stvari u redu, a iz Lujzinske je prije 6-7 godina također napravljen razdjelni sustav i svi uljevi oborinske 
odvodnje su odvojeni osim još na jednom dijelu koji se planira napraviti iduće godine – kod doma za 
starije osobe, prema Konzumu. Infrastruktura koja se planira - zamjena dotrajalog cjevovoda – oborinska 
odvodnja, fekalna kanalizacija – nakon mnogih upita dobili smo i odgovor HT koji će paralelno ići s 
nama dok od HEP-a imamo izjavu da nemaju potrebu za zamjenom energetskih vodova. Ideja za 
energetski kanal je dobra ideja međutim, projekt je napravljen. Znamo da bi to barem na duplo poskupio 
investiciju u ovom trenutku. Dalekosežno je to dobra ideja. Projekt ovakav kakav je bio je na odborima i 
komunalno poduzeće dalo je pozitivno mišljenje. Prezentiran je i Hrvatskim vodama koje će sve 
sufinancirati. Radove smo prijavili prema EU, maksimalno sufinanciranje po projektu iznosi 3 milijuna 
kuna, još ne znamo rezultate natječaja. Nadamo se da ćemo proći i da ćemo dio Supilove sanirati a što se 
prometa tiče ići će se od raskršća do raskršća. Bit će teško i zahtjevno ali mora se napraviti. 

Josip Horvat – što se tiče HEP-a njihov odgovor je da nemaju potrebe ali znamo da imaju i da će 
doći za izvjesno vrijeme i ponovo će prekopavati Delnice. Supilova prihvaća puno toga po mreži. 
Energetski kanal omogućava da cijelu godinu komunalni sistem normalno funkcionira. Kanalom imali bi 
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kvalitetnu osnovu da bi sve prebacivali u njega, bilo bi dobro da se on isprojektira i da se sljedeće godine 
jedan po jedan sistem ubacuje jer je to daleko jeftinije.  

Nakon rasprave Gradsko vijeće je, uz 10 glasova za i 4 suzdržana glasa usvojilo Plan gradnje 
komunalnih vodnih građevina za 2013. godinu. 

Plan se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 15. 
Materijal je dostavljen uz poziv.  
Gradsko vijeće je, bez rasprave, jednoglasno usvojilo Program utroška sredstava šumskog 

doprinosa za 2013. godinu. 
Program se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 16. 
Materijal je dostavljen uz poziv.  
Gradsko vijeće je, bez rasprave, uz 13 glasova za i 1. suzdržanim glasom donijelo Odluku o 

raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka i nezavisne liste zastupljenih u Gradskom 
vijeću Grada Delnica. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 17. 
Materijal je dostavljen uz poziv.  
Gradsko vijeće je, bez rasprave, uz 10 glasova za i 4 glasa protiv donijelo Odluku o izvršavanju 

Proračuna Grada Delnica za 2013. godinu. 
Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 18. 
 Materijal je dostavljen uz poziv. 
Gradsko vijeće je, bez rasprave, uz 13 za i 1. Glasom protiv donijelo Odluku o predlaganju suca 

porotnika Županijskog suda u Rijeci. 
Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 
 
 
Mladen Mauhar je zahvalio vijećnicima na prisustvu, u ovo praznično vrijeme zaželio je svima 

sretan Božić i svako dobro u idućoj godini. Pripremljen je skromni ručak na Lovačkom domu i poziva 
vijećnike da se odazovu. 

 
 
 
Dovršeno u 12,50 sati 
 
 
 
Napisala       Predsjednik 
Klaudija Kozelički      Mladen Mauhar 

 


